
Förslag till Bildningsnämnden från Moderater och Kristdemokrater 

Utred samverkan kring Gymnasiesärskola för 
Vellinge, Svedala och Trelleborg 
Bakgrund 
Antal elever i grundsärskolan ökar. Det innebär att även antal elever i Gymnasiesärskolan kommer att öka de 
kommande åren. Vi behöver säkerställa en bra utbildning för dessa elever.  
Behoven ökar i både Vellinge, Svedala och Trelleborg och vi har vid ett möte mellan presidierna i respektive 
kommuns ansvarig nämnd beslutat pröva möjligheten till ett närmare samarbete. 
Syftet är att garantera att elever i våra tre kommuner får tillgång till lämplig utbildning. Genom samverkan tror 
vi att det finns ökade förutsättningar att ha en Gymnasiesärskola med hög kvalité. 
 
I bifogade minnesanteckningar finns inspel till den utredning som detta förslag vill genomföra. 
Några viktiga utgångspunkter: 

 Placering i Trelleborg 
 Dimensionering för 5-10 år framåt i tiden 
 Alla tre kommuner tar ekonomiskt ansvar för sina respektive elever 
 Alla tre kommuner delar den ekonomiska risken 
 Alla tre kommuner deltar i utredningsarbetet 
 Mål att starta höstterminen 2023 

 
Moderaterna och Kristdemokraterna föreslår Bildningsnämnden ge bildningsförvaltningen i 
uppdrag 
 
att kartlägga behoven för gymnasiesärskola för elever från Vellinge, Svedala och Trelleborgs 

kommuner med sikte 5-10 år framåt, 
att utreda förutsättningar för en samverkan kring gymnasiesärskola för våra tre kommuner, 
att i utredningen beakta 

 Lokalbehov och ta med detta i lokalförsörjningsprocessen 
 Personal och kompetensförsörjning 
 Kostnader för både investeringar och drift 
 Andra faktorer som förvaltningen ser som nödvändiga 
, samt 

att återkomma till Bildningsnämnden i april 2022,  
 
Lars Mikkelä(M), Maxine Jönsson(M), Isac Rubin(M), Mona Palotai(M), 
Ann Lundström(KD), Mikael Rinholt(KD) 
 


